
Agent Hysaja: Nie sądzę, że Hysaj zostanie w Napoli

News - ASRoma.pl

Jednym z graczy łączonych w ostatnim czasie z ekipą Giallorossich jest

Elseid Hysaj, prawy obrońca Napoli. Na temat plotek transferowych

wypowiedział się dla Radiomarte agent Albańczyka, Mario Giuffredi.

- Dziś wieczorem lub jutro będę w Dimaro, aby porozmawiać z moimi

podopiecznymi i podsumować sytuację. Jadę tam by zobaczyć jak czują się Di

Lorenzi i Mario Rui i by podsumować sytuację rynkową, w szczególności w

odniesieniu do Hysaja. Potem porozmawiam z Giuntolim. Nie sądzę, że Hysaj

zostanie w Napoli, będziemy pracować do samego końca, aby przenieść go do

innego klubu, bowiem Napoli ma dziś pięciu bocznych obrońców w kadrze i uważam,

że jego czas w zespole Azzurrich dobiegł końca. Hysaj ma tylko dwa lata kontraktu

w Napoli, ma za sobą nie najlepszy sezon i myślę, że trzeba dokonać przeglądu

pewnych liczb rynkowych, jednak nie chcę wchodzić w kompetencje cenowe, które

należą do Napoli. Klub musi wiedzieć, że gracz musi odejść, również by nie mieć

problemów w przyszłości. Po gracza było Atletico Madryt, rozmawialiśmy przez

około miesiąc, potem oferta klubu była niższa niż żądania Napoli i Atletico

skierowało się po Trippiera. Po tym jak nie udało się z hiszpańskim zespołem w grze

są inne sytuacje, które, mamy nadzieję, dojrzeją.

W pogłoskach mówi się, że Napoli wycenia Albańczyka na 20 mln euro.
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